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P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.2.11.2015 

 posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki  

 Rady Miejskiej w Olecku odbytego w dniu 25 sierpnia 2015 roku.  

 

 

 Na stan 7 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 7 – lista obecności                      

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz. 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Małgorzata Adameit. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

 Zastępca Burmistrza – Henryk Trznadel, 

 Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – 

Jadwiga Żychowska. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

powitała wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawiła proponowany 

porządek posiedzenia: 

 

1. Informacja o drogach gminnych. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

 

Do punktu  1 – Informacja o drogach gminnych. 
 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, iż ustaliła z Panią Marianną Kisielską zakres informacji o drogach gminnych 

i prosiła o zadawanie pytań.  

 

Zastępca Kierownika Wydziału GKO – Jadwiga Żychowska 

dodała, że nie wie, jakie były ustalenia z panią kierownik, ale informacja w żądanym zakresie 

została przygotowana. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

stwierdziła, iż z informacji wynika, iż na drogach gminnych znajduje się 7 obiektów 

mostowych. Zapytała, czy w ramach tych obiektów są również kładki.  

 

Zastępca Kierownika Wydziału GKO – Jadwiga Żychowska 

odpowiedziała, że obiekty mostowe znajdują się głównie na wsi i kładki najprawdopodobniej 

się w tym mieszczą, ale musi się upewnić u pracownika merytorycznego. Mosty na terenie 

miasta znajdują się głównie w ciągu dróg powiatowych.  
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Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

zaznaczyła, iż w informacji wskazano, iż część zadań w 2015 r. jest w trakcie realizacji. 

Zapytała, czy rozstrzygnięto już przetargi na te zadania. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału GKO – Jadwiga Żychowska 

odpowiedziała, że najprawdopodobniej przetargi zostały rozstrzygnięte. Procedury prowadzi 

Wydział Budownictwa, Inwestycji i Planowania, który przygotował tą część informacji.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

zapytała, czy urząd odnosił się już do wniosków Spółdzielni Mieszkaniowej LESK. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału GKO – Jadwiga Żychowska 

odpowiedziała, iż nie wie nic w tej sprawie i nie chciałaby wprowadzić radnych w błąd. 

 

Członek Komisji – Henryk Markowski 

wtrącił, iż spółdzielnia dużo chce, ale właściwie nie wiadomo, które drogi są własnością 

gminy, a które nie. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału GKO – Jadwiga Żychowska 

stwierdziła, że w większości na osiedlu są drogi wewnętrzne stanowiące własność spółdzielni. 

Przekaże pracownikowi merytorycznemu, aby przygotował informację i okazał na mapie, co 

jest własnością gminy.  

 

Członek komisji – Wioletta Żukowska 

zwróciła uwagę na sytuację na wiejskich drogach żwirowych. Wiosną i jesienią mieszkańcy 

zgłaszają miejsca trudno przejezdne samochodem osobowym. Wówczas udzielana jest 

odpowiedź, aby czekać, aż nawierzchnia drogi wyschnie, a następnie zostanie wykonana 

naprawa. Są sytuacje, iż drogi są sprawdzane, kiedy jest już sucho  i nie widać wówczas tego 

problemu. Wtedy urzędnik stwierdza, że przejechał i nawierzchnia drogi jest dobra.  

Prosi, by wysłuchiwać zgłoszeń mieszkańców i naprawiać nawierzchnie dróg, bo problem co 

jakiś czas powraca.  

Ponadto mieszkańcy zgłaszają, iż w niektórych miejscach drogi gminne są zaorywane przez 

użytkowników gruntów rolnych. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Krzysztof Kempisty 

prosił o zwrócenie uwagi na zjazd z nowo wyremontowanej wąskotorówki na „Wiewiórczą 

Ścieżkę”. Nawierzchnia zjazdu nie została dobrze zagęszczona i przejechanie tam rowerem 

jest trudne.  

Mieszkańcy ul. Sokolej pytają, kiedy zostanie wyremontowana ulica i jej zaplecze.  

 

Zastępca Kierownika Wydziału GKO – Jadwiga Żychowska 

odpowiedziała, iż w tegorocznym budżecie zostało ujęte zadanie inwestycyjne – 

„Zagospodarowanie terenu przy ul. Sokolej”. Remont samej ulicy prawdopodobnie będzie                 

w przyszłym roku. Obecnie jest tam problem z parkowaniem samochodów.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Krzysztof Kempisty 

zwrócił się z zapytaniem do Przewodniczącej Komisji, czy byłaby możliwość zorganizowania 

jeszcze jednego posiedzenia komisji poświęconego drogom gminnym i wyjazdu w teren                

w celu ich obejrzenia.  

 

Członek komisji – Grzegorz Wróblewski  

wtrącił, że warto byłoby pojechać na drogi gminne w jego regionie póki jest sucho, wysłać 

równiarkę i dowieźć żwiru (np. droga Dąbrowskie-Dąbrowskie Osada). Ponadto należałoby 
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przyciąć gałęzie drzew, bo drogi zarastają (np. droga Babki Oleckie-Pieńki, Dąbrowskie-

Borawskie-Borawskie Małe).  

W niektórych miejscach drogi mają zachowaną swoją szerokość, ale niektórzy rolnicy 

zaorywują drogi, więc warto byłoby zrobić jakieś trwałe punkty wyznaczające granice drogi. 

 

Członek Komisji – Wiesław Zalewski  

dodał, iż podobna sytuacja jest na drodze Gąski-Zatyki. 

Wcześniej zgłaszał wniosek w sprawie nakładania mandatów przez nadleśnictwo za jazdę 

drogami Gąski-Zabielne i Gąski-Zajdy. Otrzymał odpowiedź, w której powołano się na 

przepisy prawne. Jeśli nadleśnictwo nie chce, aby jeżdżono drogami leśnymi, to niech 

postawi szlabany.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

zaproponowała, aby wyjazdowe posiedzenie komisji odbyło się 8 lub 9 września br. o godz. 

14:00. 

 

Komisja ustaliła, iż posiedzenie odbędzie się 9 września 2015 r. (środa) o godz. 14:00. 

Komisja zaplanowała, iż uda się obejrzeć drogi na Osiedlu Lesk, w Dąbrowskich, 

Borawskich, Gąskach, Zatykach i Dzięgielach. 

 

Zastępca Burmistrza – Henryk Trznadel 

zwrócił uwagę, że wskazane jest, aby w posiedzeniu uczestniczył pracownik merytorycznego 

wydziału, bo może okazać się, iż droga, której zły stan został zgłoszony wcześniej do czasu 

posiedzenia komisji zostanie wyremontowana. 

  

Wiceprzewodniczący Komisji – Krzysztof Kempisty 

stwierdził, że chodzi o to, aby skupić się na newralgicznych punktach. 

 

Członek komisji – Grzegorz Wróblewski  

stwierdził, iż warto odtworzyć drogi, które są zagrodzone i nieprzejezdne, bo wiele osób 

jeździ tamtędy rowerami. Ma na myśli np. drogę Dąbrowskie–Kolonie-Dąbrowskie.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

zapytała, czy do urzędu wpływały pisma w sprawie niebezpiecznego skrzyżowania na 

obwodnicy, gdzie jest coraz więcej wypadków. Czy wiadomo coś w sprawie ekranów? 

 

Zastępca Burmistrza – Henryk Trznadel 

wyjaśnił, że trwałość projektu wynosi 5 lat i przez ten okres nie można niczego na obwodnicy 

przebudować.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

wtrąciła, iż na drodze szybkiego ruchu, jaką jest obwodnica został postawiony znak 

ograniczenia prędkości do 70 km/h, ale kierowcy go nie przestrzegają.  

Jadąc z Olecka do Giżycka przed skrzyżowaniem znajdują się czerwone pasy i migający znak 

stop, które działają psychologicznie, natomiast znak ograniczenia prędkości jest nagminnie 

lekceważony.  

 

Zastępca Burmistrza – Henryk Trznadel 

stwierdził, że po upływie 5 lat najprawdopodobniej zostaną zdemontowane ekrany od strony 

drogi na Giżycko i być może powstanie oświetlenie. Miejscowi wiedzą, iż jest to 

niebezpieczne skrzyżowanie i zwalniają, ale ludzie przyjezdni zazwyczaj stosują się do 

znaków. Przedstawiciele Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad oglądali 

obwodnicę, ale nic nie postanowili. 
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Członek komisji – Zbigniew Aksienionek 

zapytał, czy można byłoby ustawić tablicę z informacją o wypadkach od strony Gołdapi. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

zaznaczyła, iż warto byłoby dołożyć jakiś dodatkowy sygnalizator.  

 

Komisja zgłosiła wniosek, aby na obwodnicy Olecka na wysokości skrzyżowania z drogą 

Olecko-Giżycko ustawić dodatkowe oznakowanie o wypadkach zgodnie z obowiązującymi 

przepisami Prawa o ruchu drogowym. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

poruszyła problem zagospodarowania terenu pod kątem ruchu drogowego przy Placu 

Zamkowym. Rozpoczęto kolejne inwestycje i ruch samochodowy znacznie się zwiększył. 

 

Zastępca Burmistrza – Henryk Trznadel 

wtrącił, że powstają tam bloki mieszkalne i natężenie ruchu będzie zdecydowanie większe. 

Kłopot jest w tym, iż jest tam „ślepa” ulica. Przejazd przez ul. 1 Maja również będzie 

utrudniony. Projektanci orzekli, iż inwestycja nie będzie kolidować i plan zaopiniowano 

pozytywnie.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

poddała pod rozwagę budowę mostu nad rzeką w celu ułatwienia dojazdu do Placu 

Zamkowego. Trudna sytuacja w zakresie parkowania na tamtym terenie była w czasach, 

kiedy funkcjonowała Wszechnica Mazurska.  

 

Zastępca Burmistrza – Henryk Trznadel 

stwierdził, iż inwestycja musi być zakończona, aby można było zastanawiać się nad 

ewentualnym rozwiązaniem problemu dojazdu. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

zaznaczyła, że planuje się również w przyszłości przebudowę amfiteatru, więc należy mieć na 

uwadze rozwiązanie problemu dojazdu do Placu Zamkowego.  

Odnośnie ul. Partyzantów wskazała, iż mieszkańcy narzekają na uciążliwości związane                      

z parkowaniem samochodów przy tej ulicy. Wie, iż są plany zagospodarowania terenu przy 

restauracji Astra, może w tamtym miejscu udałoby się wykonać parking. 

 

Zastępca Burmistrza – Henryk Trznadel 

powiedział, iż wskazany teren został przeznaczony do sprzedaży. Podał przykład parkingu 

przy ul. Letniej, który ciągle jest pusty, a przy sklepie Lewiatan jest tłok. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału GKO – Jadwiga Żychowska 

odnośnie terenu przy ul. Partyzantów dodała, że zaplanowano wyburzenie części budynków 

gospodarczych i wytyczenie wjazdu od strony ośrodka kultury i przejazdu do ul. Partyzantów. 

Jednak przed sprzedażą terenu należy wykonać kanalizację deszczową.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

stwierdziła, że należy pomyśleć o rozwiązaniu problemu parkowania przy ul. Partyzantów. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału GKO – Jadwiga Żychowska 

zaznaczyła, iż kłopot jest w tym, że nie ma tam miejsca. 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

zapytała, czy bloki mieszkalne, które powstaną mają zaplanowane garaże podziemne. 
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Zastępca Burmistrza – Henryk Trznadel 

odpowiedział, że garaże podziemne są zaplanowane, ale nie rozwiąże to problemu.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

poprosiła o poinformowanie pracownika wydziału merytorycznego o zaplanowanym 

wyjazdowym posiedzeniu komisji i przygotowanie mapy z zaproponowanymi drogami. 

Poprosiła również, aby do 4 września br. do biura Rady Miejskiej  zgłaszać propozycje dróg, 

na które komisja winna się udać.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu  2 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

e) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/280/05 z dnia                   

29 września 2005 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących                         

w skład mieszkaniowego zasobu gminy; 
 

Zastępca Kierownika Wydziału GKO – Jadwiga Żychowska 

poinformowała, iż zmiana dotyczy podwyższenia progu dochodowego ze 100% do 150% 

najniższej emerytury dla osób ubiegających się o wynajem lokali z zasobu gminy. Obecnie  

dochód nie może przekroczyć 880,45 zł, po zmianie dochód nie będzie mógł przekroczyć 

1.320,68 zł. Zmiana rozszerzy krąg osób, które będą mogły ubiegać się o wynajęcie 

mieszkania, ponieważ do tej pory rodziny z dochodem do 150% najniższej emerytury nie 

miały uprawnień do otrzymania mieszkania z zasobu gminy, przy jednoczesnym braku 

zdolności kredytowej pozwalającej na nabycie lokalu mieszkalnego. Ponadto w sytuacji, gdy 

do wynajmu lokali kwalifikują się osoby o bardzo niskich dochodach, np. 200 zł na osobę, 

utrudnione jest również racjonalne zagospodarowanie zwalnianych lokali o wyższym 

standardzie i opłatach. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr XXXVII/280/05 z dnia 29 września 2005 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. 

 

 

f) projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej; 
 

Zastępca Kierownika Wydziału GKO – Jadwiga Żychowska 

wyjaśniła, że pozbawienie kategorii drogi gminnej dotyczy odcinka drogi od miejscowości 

Sedranki do Kukowa. Zgodnie z ustawą o zmianie ustawy o drogach publicznych, która 

weszła w życie 9 lipca br., rada gminy ma możliwość podjęcia uchwały pozbawiającej 

kategorii drogi gminnej. Przedmiotowy odcinek będzie drogą wojewódzką.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie pozbawienia 

kategorii drogi gminnej. 
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a) projekt uchwały w sprawie wyboru ławników; 
 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż z dniem 31 grudnia 2015 r. upływa kadencja ławników sądowych. Prezes 

Sądu Okręgowego w Suwałkach określił liczbę wybieranych ławników na kadencję 2016-

2019. Wybory ławników odbywają się najpóźniej w październiku roku kalendarzowego,                     

w którym upływa kadencja dotychczasowych ławników.  

Do Sądu Okręgowego w Suwałkach należy wybrać 5 ławników, w tym 1 ławnika do 

orzekania z zakresu prawa pracy, a do Sądu Rejonowego w Olecku 6 ławników oraz do 

orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy w Sądzie Rejonowym w Ełku 3 ławników.                   

W wyniku podanego do publicznej wiadomości ogłoszenia wpłynęło 5 zgłoszeń kandydatów 

na ławników do Sądu Rejonowego w Olecku.  

Wybór ławników zgodnie z obowiązującymi przepisami odbędzie się na sesji w sposób tajny.

  

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyboru 

ławników. 

 

 

b) projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania                   

w zakładzie opieki zdrowotnej oraz domu pomocy społecznej; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, że jeżeli w dniu wyborów w zakładach opieki zdrowotnej i domach pomocy 

społecznej będzie przebywać co najmniej 15 wyborców, konieczne jest utworzenie obwodów 

odrębnych. W związku z powyższym tworzy się dwa odrębne obwody głosowania: w 

„OLMEDICA” w Olecku Sp. z o.o. (szpital), a także Domu Pomocy Społecznej „JAŚKI" w 

Olecku-Kolonii do wyborów parlamentarnych. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie utworzenia 

odrębnych obwodów głosowania w zakładzie opieki zdrowotnej oraz domu pomocy 

społecznej. 

 

 

c) projekt uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów 

oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy 

lokalnej; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu                          

i Rekreacji podczas szczegółowego omawiania projektu uchwały padł wniosek, aby projekt 

został zdjęty z porządku obrad najbliższej sesji. Proponuje podjąć uchwałę za miesiąc. Prosił                           

o ewentualne uwagi do projektu uchwały na piśmie.  

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

zaznaczyła, iż w projekcie uwały jest zapis, że wnioski należy składać w trakcie roku 

budżetowego. Upewniła się, że z formy inicjatywy będzie można korzystać przez cały rok, 

dopóki będą środki. 
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Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

potwierdził, że wnioski będzie można składać przez cały rok. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja nie opiniowała projektu uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych 

kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. 

 

 

d) projekt uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty 

Nauczyciela zatrudnionych w szkołach i placówkach realizujących 

edukację przedszkolną prowadzonych przez Gminę Olecko; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż obecnie obowiązująca uchwała ze zmianami dotyczy określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć godzin nauczycieli (pedagogów, psychologów), czyli tzw.  

pensum. Proponowana uchwała w stosunku do uchwały uchylanej nie dokonuje zmian w 

zakresie wymiaru pensum dydaktycznego poszczególnych nauczycieli. Wprowadza 

tygodniowy wymiar godzin zajęć doradcy zawodowego, który nie był uwzględniany                          

w poprzedniej uchwale. Od 1 września br. dyrektorem Gimnazjum Nr 2 im. Mikołaja 

Kopernika w Olecku będzie Pani Barbara Taraszkiewicz, która posiada uprawnienia do 

nauczania geografii oraz jest doradcą zawodowym.  

W bieżącym roku szkolnym brakuje godzin z geografii, więc ustanawia się pensum dla 

doradcy zawodowego w ilości 20 godzin tygodniowo. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Związek Nauczycielstwa Polskiego. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 

ust. 3 Karty Nauczyciela zatrudnionych w szkołach i placówkach realizujących edukację 

przedszkolną prowadzonych przez Gminę Olecko. 

 

 

g) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego między ulicami Grunwaldzką, Wąską, 1 Maja i Placem 

Wolności w Olecku; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, że projekt uchwały został ponownie przedłożony pod obrady, gdyż uchwałę  

podjętą w styczniu br., wojewoda rozstrzygnięciem nadzorczym unieważnił argumentując, iż 

plan wykraczał poza granice objęte uchwałą intencyjną.  

Plan został opracowany na nowo i dostosowany do uchwały intencyjnej, nie ma żadnych 

zmian, jeśli chodzi o przeznaczenie terenu.  

Wystąpił do wojewody o organizację szkoleń dla planistów i pracowników urzędu 

zajmujących się planowaniem przestrzennym, aby w przyszłości nie było rozbieżności 

interpretacyjnych zapisów prawnych. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego między ulicami 

Grunwaldzką, Wąską, 1 Maja i Placem Wolności w Olecku. 

 

 

h) zmiany uchwały Nr XL/377/10 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 27 maja 

2010 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

stwierdził, iż w 2010 r. Rada Miejska w Olecku podjęła uchwałę w sprawie emisji obligacji 

komunalnych w związku z budową hali sportowo-widowiskowej z pływalnią. W Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2015-2024 zostały przesunięte spłaty poszczególnych rat o dwa 

lata. Pierwotnie termin wykupu obligacji wyznaczono do 2022 roku włącznie.  

Zmiana była konieczna, aby wielkość spłat była mniejsza i gmina posiadała więcej środków 

własnych na wkład własny, gdy rozpoczną się konkursy na dofinasowanie inwestycji ze 

środków unijnych.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr XL/377/10 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 27 maja 2010 roku w sprawie emisji obligacji 

komunalnych. 

 

 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2015 

-2024; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że wprowadza się przedsięwzięcie „Plan gospodarki niskoemisyjnej dla gminy 

Olecko”. Opracowanie wymaga czasu, więc będzie to zadanie wieloletnie na lata 2015-2016.  

Plan będzie dokumentem strategicznym niezbędnym do aplikowania o środki unijne                        

w zakresie gospodarki niskoemisyjnej prowadzonej nie tylko przez gminę, ale i spółdzielnie 

mieszkaniowe dotyczącej docieplenia budynków, modernizacji kotłowni, itp. 

Plan wydatków na opracowanie wynosi 5.000 zł na 2015 r. i 45.000 zł na 2016 r.  

Ponadto zwiększa się dochody i wydatki ogółem o 786.384,93 zł. 

   

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2015-2024. 

 

 

j) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, iż zwiększa się plan dochodów o 117.109 zł i o taką samą kwotę zwiększa się plan 

wydatków. 

Omówił zmiany w planie dochodów: 

 w dz. 750 – Administracja publiczna, zwiększa się plan o 23.460 zł z tytułu 

środków na pokrycie, po odbytym rajdzie, kosztów naprawy odcinków dróg 
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gminnych, po których przebiegała trasa 72. Rajdu Polski, zgodnie z Porozumieniem 

z Polskim Związkiem Motorowym – Zarząd Główny w Warszawie; 

 w dz. 758 – Różne rozliczenia, rozdz. 75801 – Część oświatowa subwencji ogólnej, 

zwiększa się plan dochodów z tytułu przyznania ze środków rezerwy części 

oświatowej subwencji ogólnej kwoty 93.649 zł, w tym: 37.649 zł na 

dofinansowanie wyposażenia w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne szkół 

podstawowych ogólnodostępnych prowadzących edukację włączającą oraz                  

56.000 zł na dofinansowanie wyposażenia stołówek w szkołach podstawowych                                

i gimnazjach; 

 

Omówił zmiany w planie wydatków: 

 w dz. 600 – Transport i łączność, rozdz. 60017 – drogi wewnętrzne, zwiększa się plan 

wydatków o 1.000 zł, w wyniku zmiany przedsięwzięcia do realizacji z funduszu 

sołeckiego w Judzikach; 

 w dz. 600 – Transport i łączność, dokonuje się następujących zmian: 

a) w rozdz. 60014 – drogi publiczne powiatowe, zwiększa się plan dotacji celowej na 

pomoc finansową dla Powiatu Oleckiego o 27.400 zł na „Przebudowę                             

ul. Kamiennej i Przytorowej”. Zadanie zostało rozszerzone o wykonanie remontu 

nawierzchni drogi i parkingów przy Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Olecku; 

b) w rozdz. 60016 – drogi publiczne gminne, zwiększa się plan wydatków bieżących 

o 23.460 zł z przeznaczeniem na remonty dróg gminnych po odbytym Rajdzie 

Polski, 

c) w rozdz. 60016 – drogi publiczne gminne, zmniejsza się plan wydatków 

inwestycyjnych o 18.253 zł na zadaniu „Przebudowa drogi na zapleczu                           

ul. Kolejowej – Os. Zielone” w wyniku rozstrzygnięcia przetargu i wykonania 

zadania, 

d) w rozdz. 60017 – drogi wewnętrzne, zwiększa się plan wydatków o 1.500 zł                      

w wyniku zmiany kosztów przedsięwzięcia do realizacji z funduszu sołeckiego                 

w Kukowie pn. „Zakup i montaż wiaty przystankowej”, oraz zmniejsza się plan na 

zadaniu inwestycyjnym pn. „Przebudowa długiego mostu na rzece Lega”                             

o 51.147 zł w wyniku oszczędności po zrealizowanej inwestycji; 

 w dz. 750 – Administracja publiczna, rozdz. 75075 – Promocja jst., przenosi się plan 

wydatków z bieżących do inwestycyjnych w wysokości 7.380 zł z przeznaczeniem na 

zakup i wdrożenie aplikacji mobilnej – informator turystyczny; 

 w dz. 757 – Obsługa długu publicznego, zwiększa się plan o 220.000 zł                                    

z przeznaczeniem na odsetki od kredytów i samorządowych papierów wartościowych; 

 w dz. 758 – Różne rozliczenia, zmniejsza się plan o 220.000 zł przeznaczony na 

obsługę banków; 

 w dz. 801 – Oświata i wychowanie dokonuje się następujących zmian: 

a) w rozdz. 80101 § 4240 – zwiększa się plan jednostek oświatowych o 37.649 zł 

na wyposażenie w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne, w tym w SP Nr 1                    

o 13.825 zł, SP Nr 3 o 13.824 zł, SP w Gąskach o 4.000 zł, SP w Judzikach                  

o 2.000 zł, SP w Babkach Oleckich o 4.000 zł, 

b) w rozdz. 80148 § 4210 – zwiększa się plan jednostek oświatowych o 56.000 zł 

na wyposażenie stołówek w szkołach podstawowych i gimnazjach, w tym w 

SP Nr 1 o 23.500 zł, SP Nr 3 o 3.000 zł, SP w Gąskach o 9.000 zł, Gimnazjum 

Nr 2 o 9.000 zł, Gimnazjum w Kijewie o 1.500 zł, ZS w Judzikach o 2.500 zł, 

ZS w Babkach Oleckich o 3.000 zł i ZS w Olecku, Os. Siejnik o 4.500 zł, 

c) w rozdz. 80101 na zadaniu zleconym przenosi się środki w wysokości        

1.202,91 zł, tworząc plan w §2830 (dotacje celowe z budżetu)                                      

z przeznaczeniem na wyposażenie Społecznej Szkoły Podstawowej STO                         
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w Olecku w podręczniki oraz materiały edukacyjne i ćwiczeniowe dla klas 

pierwszych, 

d) w rozdz. 80110 na zadaniu zleconym przenosi się środki w wysokości 2.425,68 

zł, tworząc plan w § 2830 (dotacje celowe z budżetu) z przeznaczeniem na 

wyposażenie Społecznego Gimnazjum STO w Olecku w podręczniki oraz 

materiały edukacyjne i ćwiczeniowe; 

 w dz. 852 – Pomoc społeczna, zmniejsza się plan wydatków bieżących o 67.400 zł 

przeznaczony na wypłatę dodatków mieszkaniowych; 

 w dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, dokonuje się następujących 

zmian: 

a) zwiększa się plan wydatków bieżących o 40.000 zł z przeznaczeniem na 

utrzymanie zieleni, 

b) zwiększa się plan wydatków inwestycyjnych o 35.000 zł na zadaniu „Budowa 

oświetlenia Biała Olecka” po rozstrzygnięciu przetargu, 

c) zwiększa się plan wydatków inwestycyjnych o 22.400 zł na zadaniu „Budowa 

oświetlenia i odwodnienie terenów zielonych przy ul. Broniewskiego”                               

w wyniku rozstrzygniętego przetargu, 

d) zmniejsza się plan wydatków inwestycyjnych o 400 zł w wyniku zmiany 

kosztów przedsięwzięcia do realizacji z funduszu sołeckiego w Kukowie pn. 

„doposażenie placu zabaw FS Kukowo”, 

 w dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, rozdz. 92109 – świetlice, 

dokonuje się następujących zmian: 

a) zmniejsza się plan wydatków bieżących (§4210) o 1.100 zł w wyniku 

rezygnacji z realizacji przedsięwzięcia z funduszu sołeckiego w Kukowie pn. 

„Zakup wykaszarki z osprzętem”, 

b) przenosi się plan wydatków bieżących (§4210) do inwestycyjnych w 

wysokości 4.120 zł z przeznaczeniem na zakup zestawu komputerowego z 

oprogramowaniem z funduszu sołeckiego w Olszewie, 

c) przenosi się plan wydatków inwestycyjnych (§6060 – zakup kosiarki 

samojezdnej) do bieżących (§ 4210) w wysokości 1.314 zł z przeznaczeniem 

na zakup płynów i części eksploatacyjnych do kosiarki z funduszu sołeckiego 

w Szczecinkach, 

d) w dz. 926 – Kultura fizyczna, rozdz. 92695 – Pozostała działalność, zwiększa 

się plan wydatków bieżących o 12.000 zł z przeznaczeniem na umowy 

zlecenia przy prowadzeniu zajęć w ramach programu „Mały Mistrz”. Dzieci z 

klas pierwszych w ramach programu uczęszczają na naukę pływania. 

Prosił o uwzględnienie autopoprawki do projektu uchwały polegającej na zmniejszeniu planu 

wydatków w dz. – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa o 10.000 zł na 

zaplanowanej w rozdz.. 75410§6170 wpłacie na państwowy fundusz celowy – Fundusz 

Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej z przeznaczeniem na zakup kamery termowizyjnej (KP 

PSP) oraz zwiększeniu planu wydatków inwestycyjnych w Urzędzie Miejskim w rozdz. 

75412§6060 o 10.000 zł z przeznaczeniem na zakup kamery termowizyjnej. Sprzęt kosztuje 

ok. 33.000 zł. OSP Borawskie otrzymała z Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego 

dofinansowanie ok. 22.000 zł na zakup kamery. Gmina dołoży 10.000 zł, zakupi kamerę                      

i przekaże do straży.  

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok. 
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k) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na realizację 

przebudowy dróg; 
 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

stwierdził, że rozstrzygnięte zostały przetargi na wszystkie zadania inwestycyjne realizowane 

wspólnie z Powiatem Oleckim.  

Udział gminy w kosztach poszczególnych zadań kształtuje się następująco: 

 przebudowa chodnika na ul. 11-go Listopada w Olecku – 11.000 zł, 

 przebudowa chodnika na ul. Kopernika w Olecku – 28.000 zł, 

 przebudowa ulicy Kamiennej i Przytorowej w Olecku – 193.900 zł, 

 budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 1893N w Lenartach – 17. 500 zł. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2015-2024. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, iż wpłynęły następujące sprawy, które radni otrzymali mailem: 

 pismo Pani Sołtys Sołectwa Gąski odnośnie niepełnej informacji Burmistrza 

udzielonej na sesji w czerwcu, 

 pismo Państwa S. dotyczące planu zagospodarowania terenu na zapleczu Placu 

Wolności 19-21 w Olecku oraz odpowiedź Burmistrza w tej sprawie, 

 wniosek o nadanie nowo wybudowanej ulicy lub dla Parku Sportu i Rekreacji imienia 

lekarza – Władysława Rymszy, 

 skarga Pana Karola G. na działalność Burmistrza, 

 Prezes Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej poinformował, że Pan Grzegorz 

Wróblewski został członkiem Rady Powiatowej W-MIR w Powiecie Oleckim                          

i reprezentuje Gminę Olecko, 

 Skarga Prezes Zarządu „Olmedica” w Olecku Sp. z o.o. na działania radnego 

Jarosława Bagieńskiego, 

 Zarządzenie Zastępcze Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z dnia 20 lipca 2015 r. 

stwierdzające wygaśnięcie mandatu radnej Rady Miejskiej w Olecku – Pani Renaty 

Dunaj, 

 rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z dnia 31 lipca                     

2015 r. stwierdzające nieważność uchwały Nr ORN.0007.50.2015 Rady Miejskiej                    

w Olecku z dnia 26 czerwca 2015 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części przebiegu napowietrznej linii elektroenergetycznej 110 kV 

relacji Gołdap-Olecko na terenie gminy Olecko w części dotyczącej § 11 pkt 3 i pkt 5, 

 notatka służbowa dotycząca konsultacji projektu uchwały w sprawie określenia trybu                                 

i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego                        

w ramach inicjatywy lokalnej, 

 informacja dyrektor Gimnazjum Nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku o zawartych 

umowach najmu, 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.130.2015 Burmistrza Olecka z dnia 12 sierpnia 2015 r.                             

w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Olecko za                     
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I półrocze 2015 roku, informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej 

instytucji kultury, 

 w dniu 19 sierpnia 2015 r. do wiadomości Przewodniczącego Rady Miejskiej 

wpłynęły dwa pisma Spółdzielni Mieszkaniowej Lesk w sprawie remontu drogi 

wewnętrznej osiedlowej, wykonania placu zabaw, remontu ulicy asfaltowej od ulicy 

Kościuszki do Osiedla Lesk oraz wykonania chodnika, 

 w dniu 19 sierpnia 2015 r. Burmistrz przedłożył aktualny projekt Strategii Rozwoju 

Miasta i Gminy Olecko do roku 2025, 

 sprawa Sołectwa Łęgowo, 

 zaproszenie na inaugurację roku szkolnego 2015/2016 w Szkole Podstawowej Nr 3 

im. Jana Pawła II w Olecku. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

udzielił krótkich wyjaśnień do kilku spraw wniesionych. 

 

Członek komisji – Zbigniew Aksienionek 

odniósł się do sprawy Sołectwa Łęgowo. Dziwił się, że na zebraniu nie był obecny nikt                       

z urzędu. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

stwierdził, że spór jest sprawą tylko i wyłącznie mieszkańców wsi.  

 

Pisma znajdują się do wglądu w biurze Rady Miejskiej. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Wolne Wnioski. 

 

Członek komisji – Zbigniew Aksienionek  

zapytał, kto sprząta plażę w Jaśkach. Jego zdaniem plaża powinna być uznana jako publiczna            

i być tak samo traktowana jak park w mieście i tak samo finansowane jej utrzymanie                            

i sprzątanie.  

Prosił, aby w następnym roku podczas odbywania się rajdu samochodowego na terenie naszej 

gminy ustawić kabiny TOI-TOI. Ponadto zgłosił, że po rajdzie na terenie plaży w Jaśkach 

pozostało wiele śmieci, szczególnie w trawie.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

stwierdził, iż kabiny zabezpiecza organizator rajdu. Sprawdzi, czy teren został uprzątnięty.  

 

Członek komisji – Krzysztof Kempisty 

zapytał, czy na drewnianym moście przewiduje się oświetlenie. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że w tym roku przy moście już nic nie będzie wykonywane. Zamontowanie 

oświetlenia na moście nie będzie mogło być zrealizowane, bo nie wyrazi na to zgody 

konserwator zabytków. W przyszłym roku ewentualnie można postawić dwie lampy na 

skrajniach mostu.  

 

Członek komisji – Grzegorz Wróblewski 

poinformował, iż na terenie Sołectwa Dąbrowskie płynie rzeka, na której były przepusty. 

Nowy nabywca gruntów od gospodarza z Babek Oleckich wstawił nowe, mniejsze przepusty 
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pod drogami dojazdowymi na pola w kierunku Dąbrowskie-Pieńki. Obecnie jest sucho, ale 

obawia się, że po większych opadach deszczu przepusty nie będą w stanie odebrać wody.  

  

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

                                                                                                

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

          Protokołowała                              Przewodnicząca Komisji        

Małgorzata Adameit                                             Maria Dzienisiewicz 

 

 


